
  1 (4) 
 

Justerarnas signatur  Utdragsbestyrkande 

Seniorrådet Protokoll 2023-04-19  
§§9–18 
 

Plats och tid 
Sjuntorpsrummet Stadshuset, kl 14-16 
 

Ledamöter 
Annmarie Arvidsson Ordförande, Omsorgsnämnden 
Torvald Asplund, Omsorgsnämnden 
Ing-Britt Andersson, PRO Trollhättan 
Lisbeth Svanström, PRO Södra 
Kjell Gunnarsson, SPF Seniorerna Södra Väne 
Berth Johansson, SPF Seniorerna Flundre 
Ingemar Apelstig SPF Seniorerna Trollhättan 
Barbro Åkerblad, RPG Missionskyrkan 
Gerd Blom, SKPF avd 13 
Sirkka-Liisa Nevanen, Finska Pensionärsföreningen 
Marianne Munther, RPG Pingstkyrkan 
 

Övriga närvarande 
Jane Johansson, OF 
Malin Grönroos, OF 
Johan Merking, OF 
Frida Fredriksson, KSF 
Peter Göthblad, KSF,sekreterare 
 

Vid anteckningarna 
 
 
…………………………………. 
Sekreterare, Peter Göthblad 
 

Justeras 
2023-04-24 
 
 
………………………………….  …………………………………. 
Ordförande, Annmarie Arvidsson Justerande, Barbro Åkerblad  
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 § 9Mötets öppnande 
Annmarie Arvidsson hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 
 

§ 10 Val av justeringsman 
Barbro Åkerblad utses att justera protokollet. 
 
 

 § 11 Föregående mötesprotokoll 
Inga oklarheter i förra protokollet, protokollet läggs till handlingarna. 
 
 

 § 12 Återrapportering angående busslinje 23 (Frida Fredriksson) 
Hörngatan – Flytt av busstrafiken? Frida visade på de tidigare föreslagna 
förändringarna av busslinje 23. Ärendet ligger fortfarande på 
Samhällsbyggnadsförvaltningen för beredning, ännu ej tagit beslut om att riva eller inte 
riva Hjortmosseporten, men menar att man tagit till sig rådets synpunkter och väger in 
dessa i beslutet. Det avgörs troligen under hösten och det beslutet blir styrande för 
fortsättningen. Eventuellt kommer man att göra om industrijärnvägen till cykelstråk. Om 
rådets förslag blir verklighet så vinner man att kunna ersätta även servicelinjen om den 
läggs ner. Västtrafik är inte jättelyhörda utan ser att vissa saker inte är deras ansvar. 
Rådet anser inte att det givna förslaget tillräckligt har framförts till Västtrafiks planerare, 
och Frida kommer att återigen kontakta dem kring detta. Hotet om nedläggning av 
Servicelinjen kvarstår oavsett hur det går med linje 23. 
 
 

§ 13Angående nytt avtal Västtrafik 
Ändringar är på gång från den 1 oktober, vissa linjer byter sträckning och bro, andra byter 
namn och vissa knutpunkter kommer att ändras så att man behöver byta på andra ställen 
än tidigare. En kommunikationsplan håller på att tas fram och Frida återkommer vid 
kommande möten med mer information. Även specifika grupper, t ex synskadade behöver 
få tillgång till information.  

 

 § 14 Mål och resursplan – trendrapport – hållbarhet (Jane Johansson 
och Peter Göthblad 
Jane Johansson gjorde med hjälp av några Powerpointbilder en redogörelse för 
Processen med framtagandet av en ny Mål- och resursplan för åren 2024 - 2027. 
Kommunfullmäktige har antagit tre prioriterade mål, och dessa samt de megatrender och 
omvärldstrender som på olika sätt tagits fram, behöver beaktas i det fortsatta 
planarbetet där många olika konstellationer är inblandade. 
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§ 15 Förstudie kring införande av LOV – vad säger lagen? (Jane 
Johansson) 
Lagen om Valfrihetssystem – Kommunstyrelsen har gett i uppdrag till 
Omsorgsförvaltningen att utreda förutsättningarna genom en förstudie omfattande 
omständigheter och arbetsområden. Främst gäller det inom hemtjänsten. Mål med 
införandet handlar om ökad valfrihet och tillskapande av nya företag.  
Frivillig lag som kommunerna kan välja att införlivas i verksamheten. Innebär att man 
konkurrensutsätter den egna verksamheten som ett alternativ till Lagen om offentlig 
upphandling (LOU). Införandet bygger på en kvalitet och inte pris. Samma peng går till 
utförande företag som till kommunens egen verksamhet. Inga kunder garanteras. Man 
kan byta när som helst. Förfrågningsunderlag läggs ut med kravställande och 
förutsättningar som kommunen sedan godkänner. Man kan profilera sig inom olika 
specialiteter och erbjuda tilläggstjänster. Kommunen ansvarar för att informera om de 
olika erbjudandena från företagen. Kommunen erbjuder alltid ett ickevalsalternativ för 
den som inte kan eller vill välja.  
 
 

§ 16 Ny hyresmodell för särskilda boenden (Malin Grönroos och Johan 
Merking) 
Förslag som ligger till Omsorgsnämndens möte i nästa vecka. Den tidigare: Mycket 
varierande hyressättningar –Nu bestäms hyran mer utifrån hyresnivån i område samt vilka 
faciliteter som finns tillgängliga i eller i närheten av boendet. 25% av hyresgästerna 
kommer att få sänkt hyra. Det nya förslaget omfattar både särskilda boende inom 
Äldreomsorgen och LSS boende. Det finns ett hyrestak på max 7500, samt max 700 kr 
höjning för den som får höjning. Nya hyresgäster kommer in i den nya modellen. I förslaget 
ligger den nya hyran från 1 september. Ska motsvara hyresnivån i området – el kommer att 
ingå i alla hyror. Bostadstillägget är nyckel till att i stort sett alla får 1 500 – 2 000 kr över 
per månad då hyra, mat och vård är betalt. 

 

§17 Övriga frågor, samt frågor som kommit fram via förmötet 
Apel efterfrågar mer detaljerade skisser kring Vårvik. Mycket är ännu på detaljplannivå – ej 
klart med planritning, just nu är man i förstudiefasen – ärendet har fått återremiss från 
tidigare möte. Moderaterna förespråkar ett Särskilt boende i lägre hus, och kanske ett 
serviceboende – större uteplats efterfrågas. 
 Ny fråga har gått ut till samtliga föreningar och man kan svara på hur man vill utforma 
kommande boenden. Ordförande refererade till ett studiebesök på ett boende i Vellinge. 
Peter tar in eventuellt nya synpunkter och sammanställer till Omsorgsförvaltningen. 
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Åsaka – Landbogården - det måste vara fler boende för att få ihop det. Personaltäthet kan 
skilja mellan ex vis 10, 14 eller 16 platser/boende och alla som finns på plats måste kunna 
hjälpas åt med det gemensamma uppdraget. 
Varför bytte rådet namn? Ursprunget kommer från SPF Seniorerna som tagit fram ett 
mall-reglemente för Seniorråd och uppvaktat SKR. 
  I PRO stadgarna finns Kommunala Pensionärsrådet registrerat. Inom VGR finns inga 
andra kommuner som ändrat namn. Vi ska återkomma med en mer genomgripande 
diskussion kring namnet, och reglementet. 
 
Vad hände med Äldreomsorgslyftet? Detta utgjordes av extra statliga medel för att utbilda 
fler till arbete inom hemtjänsten. Under hela 2023 pågår utbildningarna, som nu funkar bra 
efter en lite trög uppstart. Inga nya pengar för 2024 finns i statsbudgeten. 
Information om Västtrafik (se paragraf 13) 
Frågor kring parkeringar i staden? Finns andra alternativ än appar och sms? I delar av 
staden finns möjlighet att använda p-skiva, men systemen är under förändring – frågan 
kan återkomma på kommande möte. 
Korttidsboende finns i nuläget bara på Tallbacken. 
Musikväst finns i Trollhättan på något av boendena. 
 

 
Nästa möte: Förslag torsdag 7 september kl 14-16 
 

KPR § 18 Mötets avslutande 
Annmarie Arvidsson avslutade mötet. 
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